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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej (nr 28)
21 lipca 2016 r.
Komisja Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej, obradująca pod przewod-
nictwem poseł Doroty Arciszewskiej-Mielewczyk (PiS), przewodniczącej Komi-
sji, rozpatrzyła:

– uchwałę Senatu RP w sprawie ustawy o zmianie ustawy o wspieraniu 
zrównoważonego rozwoju sektora rybackiego z udziałem Europejskiego 
Funduszu Morskiego i Rybackiego (druk nr 757).

W posiedzeniu udział wzięli: Krzysztof Kozłowski podsekretarz stanu w Ministerstwie Gospodarki 
Morskiej i Żeglugi Śródlądowej, Tomasz Tereszkiewicz dyrektor Departamentu Wsparcia Rybactwa 
w Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa.

W posiedzeniu  udział  wzięli  pracownicy  Kancelarii  Sejmu: Grażyna Kućmierowska, Jolanta 
Ostrowska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Dariusz Dąbkowski i Konrad 
Nietrzebka – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.
Przewodnicząca poseł Dorota Arciszewska-Mielewczyk (PiS):

Szanowni państwo, rozpoczynamy posiedzenie Komisji. Trwa w Sejmie ciekawa debata, 
więc postaram się przeprowadzić je sprawnie. Otwieram posiedzenie Komisji Gospodarki 
Morskiej  i Żeglugi  Śródlądowej. Witam  państwa  parlamentarzystów  i zaproszonych 
gości: pana ministra Krzysztofa Kozłowskiego – podsekretarza stanu w Ministerstwie 
Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej oraz pana Tomasza Tereszkiewicza – dyrek-
tora Departamentu Wsparcia Rybactwa w Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rol-
nictwa. Stwierdzam kworum.
Porządek dzienny przewiduje rozpatrzenie uchwały Senatu RP w sprawie ustawy 

o zmianie ustawy o wspieraniu zrównoważonego rozwoju sektora rybackiego z udzia-
łem Europejskiego Funduszu Morskiego i Rybackiego – druk nr 757. Jeżeli nie usłyszę 
sprzeciwu uznam, że Komisja przyjmuje zaproponowany porządek dzienny. Sprzeciwu 
nie słyszę. Przystępujemy do realizacji porządku dziennego.
Szanowni państwo, Senat zgłosił 8 poprawek do ustawy o zmianie ustawy o wspieraniu 

zrównoważonego rozwoju sektora rybackiego z udziałem Europejskiego Funduszu Mor-
skiego i Rybackiego z druku nr 757. Do reprezentowania stanowiska Senatu został upo-
ważniony pan senator Przemysław Błaszczyk. Czy pan senator jest obecny? Nie. Widzę 
za to pana ministra, który reprezentuje stronę rządową. Czy chciałby pan zabrać głos?

Podsekretarz stanu w Ministerstwie Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej 
Krzysztof Kozłowski:

Bardzo dziękuję. Pani przewodnicząca, Wysoka Komisjo, w pełni popieramy i akceptu-
jemy poprawki zaproponowane przez Senat. Prosimy, aby konkluzję stanowiska Wyso-
kiej Komisji stanowiło przyjęcie tych poprawek. Dziękuję bardzo.

Przewodnicząca poseł Dorota Arciszewska-Mielewczyk (PiS):
Dziękuję bardzo. Wspomnę, że byłam obecna podczas posiedzenia senackiej komisji. 
Przyjęła ona poprawki jednogłośnie, włącznie z uwagami Biura Legislacyjnego. Mamy 
więc zarówno czyste sumienie, jak i pewność merytoryczną odnośnie do ustawy. Przy-
stępujemy do rozpatrzenia ustawy i głosowania.
Czy są uwagi odnośnie do poprawki nr 1? Czy jest sprzeciw wobec jej przyjęcia? Nie 

słyszę. Wobec tego Komisja rekomenduje przyjęcie przez Sejm poprawki nr 1.
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Czy są uwagi odnośnie do poprawki nr 2? Czy jest sprzeciw wobec jej przyjęcia? Nie 
słyszę. Wobec tego Komisja rekomenduje przyjęcie przez Sejm poprawki nr 2.
Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia poprawki nr 3? Jeśli nie, uznam że Komisja reko-

menduje przyjęcie przez Sejm poprawki nr 3.
Poprawka nr 4. Głos ma Biuro Legislacyjne.

Legislator Dariusz Dąbkowski:
Mamy wniosek, aby poprawki nr 4, 7 i 8 rozpatrywać łącznie, bo tak wynika z treści 
uzasadnienia do uchwały senackiej. Dotyczą tego samego problemu i można rozpatrzyć 
je łącznie.

Przewodnicząca poseł Dorota Arciszewska-Mielewczyk (PiS):
Dziękuję za tę uwagę. Czy ktoś z państwa, wobec uwag Biura Legislacyjnego, chciałby 
zgłosić sprzeciw wobec przyjęcia poprawek – czwartej, siódmej i ósmej? Nie słyszę. Rozu-
miem, że przyjęliśmy te poprawki.
Przechodzimy do poprawki nr 5. Czy ktoś z państwa chciałby wyrazić sprzeciw? Nie. 

Rozumiem, że ją przyjęliśmy.
Poprawka nr 6 – czy jest głos sprzeciwu z państwa strony? Biuro Legislacyjne również 

nie ma uwag. Uznaję, że przyjęliśmy poprawkę.
W związku z przegłosowaniem wszystkich poprawek, rozumiem że nie zgłaszają pań-

stwo sprzeciwu.

Legislator Dariusz Dąbkowski:
Pani przewodnicząca, nie jest to sprzeciw z naszej strony, ale chcielibyśmy zwrócić uwagę 
na jedną kwestię. Tak jak zasygnalizowałem w przypadku poprawek nr 4, 7  i 8, które 
rozpatrzyli  państwo  łącznie,  z uzasadnienia można  wyciągnąć  wniosek,  iż  poprawki 
od trzeciej do ósmej mają charakter terminologiczny i redakcyjny. Skoro Komisja reko-
menduje przyjęcie Wysokiej Izbie tych poprawek, być może zasadne byłoby rozważenie, 
aby poprawki od trzeciej do ósmej rozpatrywać łącznie. Uprości to schemat głosowania 
w dniu jutrzejszym. Oczywiście zostawiamy to państwa decyzji. Jeżeli uznają państwo 
naszą uwagę za stosowną, w zestawieniu wskażemy, aby te poprawki rozpatrywać łącznie.

Przewodnicząca poseł Dorota Arciszewska-Mielewczyk (PiS):
Bardzo dziękuję za tę uwagę. Jesteśmy za usprawnianiem głosowania. Jeśli byłby pan 
uprzejmy i przedstawił tę możliwość w zakresie treści i wskazań, bardzo proszę. Myślę, 
że nie będzie sprzeciwu wobec pójścia drogą wskazówek Biura Legislacyjnego.

Legislator Dariusz Dąbkowski:
Uwaga jest następująca: poprawki nr 3-8 należy głosować łącznie. To znajdzie się w spra-
wozdaniu Wysokiej Komisji.

Przewodnicząca poseł Dorota Arciszewska-Mielewczyk (PiS):
Dobrze. Teraz musimy zaproponować posła sprawozdawcę. Proszę o propozycje. Głos 
ma pan poseł Marcin Horała.

Poseł Marcin Horała (PiS):
Proponuję panią przewodniczącą na funkcję sprawozdawcy. Ale głośny ten mikrofon.

Przewodnicząca poseł Dorota Arciszewska-Mielewczyk (PiS):
Dziękuję. Z przyjemnością przyjmę to zadanie na siebie, w drodze kontynuacji. Myśla-
łam, że tylko ja taka głośna jestem, a tu proszę bardzo, panie pośle.
W związku  z tym,  jeśli  nie  usłyszę  sprzeciwu  uznam,  że wybrali  państwo  mnie 

na posła sprawozdawcę. Nie słyszę sprzeciwu. Bardzo dziękuję.
Zamykam posiedzenie Komisji.


